
 

 Верска служба у ВС 

Поводом најаве министра одбране Драгана Шутановца да се 

интензивно припрема увођење верске службе у Војсци Србије, 

постављамо отворена питања господину министру и молимо да на 

њих јавно одговори грађанима Републике Србије: 

 

Чему ће увођење верске службе у Војсци Србије конкретно 

служити?  

Како ће увођење верске службе побољшати ефикасност и 

модернизовати војску?  

Зар војници треба да верују у натприродне силе и богове а не у 

своје способности и војну технику?  

Зар грађани Републике Србије треба да се осећају безбедно поред 

такве војске?  

Зар војска није један од гараната уставног поретка?  

Зар Србија, по Уставу, није секуларна држава? 
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